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                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  X / 15 

  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   12  listopada 2015  r 

   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 
                                                                   

Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 10-tej , zakończono o godz. 14-tej . 

 

Na stan radnych – 15 , obecnych było 15  w/g załączonej listy obecności. 

 

W obradach udział wzięli :  Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy  , sołtysi   oraz 

mieszkańcy  gminy . 

    

    Ad.pkt.1 

 

         Przewodniczący Rady Gminy  -  Pan Jacek Bartołd  otworzył sesję , powitał 

zebranych  i stwierdził  qorum  władne do podejmowania prawomocnych uchwał .     

 

     Ad.pkt.2 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy do porządku obrad macie państwo zapytania czy 

uwagi. 

 

Wójt -  po obradach  komisji  ,po  dyskusjach  i ustaleniach  które podjęliśmy proponuję 

wprowadzenie  dodatkowej uchwały  po pkt. 8  w pkt. 9 „ podjęcie uchwały w sprawie 

zmian uchwały  w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości „.Mamy uchwałę 

podjętą w ubiegłym  roku mówiącą  o zwolnieniu w pewnych obszarach . Natomiast  była  

dyskusja , ażeby jeden  z nich  wykreślić , część radnych podzielała  ten pogląd . W 

uchwale Nr 15/II/14 w  § 1 pkt. 5  dotyczył placówki opiekuńczo  wychowawczej i to 

zwolnienie obowiązywało na rok . Takiej uchwały nie  było  gdy  dyskutowaliśmy na 

komisjach , w związku  z tym  wnioskuję  o wprowadzenia tej uchwały do porządku 

obrad . 

                                                          

                                                                    Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                     wniosek  Wójta  : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

  Rada Gminy  jednogłośnie  opowiedziała się za wnioskiem Wójta .    

 

     Przewodniczący  obrad przedstawił proponowany porządek obrad ,   który   po 

zmianie przedstawia się następująco : 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Porządek obrad  . 

3.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej  IX  sesji Rady Gminy. 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015-2033. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 

2015 rok. 

6.  Podjęcie uchwały  w sprawie  zapewnienia wspólnej obsługi finansowej 

jednostkom organizacyjnym gminy zaliczanych do sektora finansów 

publicznych . 
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7.  Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na przystąpienie Gminy Czernice  

Borowe do projektu realizowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014 – 2020 – Oś 

priorytetowa 5 : „ Gospodarka przyjazna środowisku „ , działanie  5.1 pod nazwą 

: „ Dostosowanie do zmian klimatu „ , typ projektu: „ Systemy wczesnego 

ostrzegania przed  zjawiskami katastrofalnymi „. 

8.   Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości . 

9.   Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 15/II/14 Rady Gminy Czernice  

Borowe z dnia 15 grudnia 2014 r. w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości . 

10.   Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków   

transportowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 

kwartałów poprzedzających rok podatkowy 2015 będącej podstawą do ustalenia 

podatku rolnego na obszarze  Gminy Czernice  Borowe na rok podatkowy 2016 

. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 316/XXX/14 Rady Gminy 

Czernice  Borowe z dnia 31.03.2014 r. w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych niezbędnych do wymiaru i poboru podatku 

rolnego , leśnego i od nieruchomości . 

13. Podjęcie  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębu 

geodezyjnego Rostkowo , Gmina Czernice  Borowe . 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia   zgody na nabycie działki nr 104/3 

położonej we wsi Obrębiec . 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  programu współpracy Gminy 

Czernice Borowe z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku  publicznego na 2016 rok . 

16. Przyjęcie  informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2014/2015 w Gminie Czernice  Borowe . 

17. Informacja Wojewody Mazowieckiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

18. Informacja Urzędu Skarbowego w Przasnyszu dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych radnych. 

20. Informacja Urzędu Skarbowego w Przasnyszu i Urzędu Skarbowego w 

Mławie 

dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych. 

21. Informacja Wójta Gminy dotycząca analizy oświadczeń majątkowych 

Sekretarza   Gminy Skarbnika Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta . 

22. Informacja Urzędu Skarbowego w Mławie dotycząca analizy oświadczenia 

         majątkowego kierownika jednostki organizacyjnej gminy. 

23. Informacja Urzędu Skarbowego w Przasnyszu dotycząca analizy oświadczeń 

     majątkowych Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, kierowników jednostek 

     organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

              imieniu  Wójta. 

24. Interpelacje radnych złożone na piśmie . 

25. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy . 

26. Wolne wnioski i zapytania . 

27. Zakończenie obrad sesji. 
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                                                                Przewodniczący  poddał pod 

                                                                         głosowanie  porządek obrad : 

                                                                              za................................... - 15 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty .      

                     

Ad.pkt 3 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  przyjęcie  protokółu z poprzedniej IX sesji  Rady Gminy . 

 

Dyskusja : 

   

Radny Nosarzewski Witold – chcę  zgłosić korektę do  protokołu  na str. 1  odn. pkt.1 

Przed  słowami p. Grażyna Lipska proponuję wstawić  zapis , bo to są słowa p. Wójta „ 

ja sam składałem również propozycję  dla p. dyrektor , żeby zechciała jeszcze aktywnie 

pracować , pomagać nam czy w szkole w Węgrze czy również w szkole w Czernicach „ 

 

Radny Nosarzewski  Witold – zgłaszam  drugi wniosek  natury ogólnej ponawiający  

mój poprzedni  wniosek  z którego państwo  nie skorzystali .Stwierdziliście w głosowaniu  

, że protokóły  nie powinny być zgodne  z zapisem . Ponawiam  wniosek  , żeby zapis 

protokółu  był zgodny z  treścią  zapisu na nośnikach elektronicznych  , bo takim gmina  

dysponuje . Nadal to znacząco odbiega  , katastrofalnie od  tego co się dzieje . 

 

Przewodniczący Rady  poinformował  , że protokół uzupełniam   w tym  punkcie zapisem 

„ 

„ ja sam  składałem również propozycję dla p. dyrektor , żeby zechciała jeszcze aktywnie 

pracować , pomagać nam czy w szkole w Węgrze czy również w szkole w Czernicach 

Borowych  „. I  z tym zapisem  zapytuję   państwa radnych  kto  z państwa jest  za 

przyjęciem protokółu IX sesji Rady Gminy  Czernice  Borowe . 

 

Radny   Nosarzewski Witold -    poprosił o głos , 

 

Przewodniczący Rady  stwierdził    , że w trakcie głosowania  nie ma dyskusji . 

 

Radny  Trzciński Ryszard – padł  wniosek  to najpierw  wniosek powinien  być 

przegłosowany  , a dopiero powinniśmy glosować nad całym protokółem . 

 

Pani Bożena Zembrzuska – radca prawny  wyjaśniła  , że zgodnie ze statutem decyduje  

sam pan przewodniczący , a jeżeli nie uwzględni  wniosku  osoba wnosząca ma prawo  

odwołać się do zdania Rady . 

 

Radny Nosarzewski Witold -  panie przewodniczący  znowu łamie pan prawo , nie po 

raz pierwszy zresztą . Tak jak pani mecenas powiedziała  przed  chwilą . Z tym, że ja 

złożyłem dwa wnioski . Jeden  raczył pan uwzględnić   z czego  się  cieszę  no bo wreszcie 

może stanie się zadość prawdzie . Ja przypominam  dlaczego to dla mnie  jest ważne . 

Tu na tej sali publicznie Wójt  zarzucił mi kłamstwo  , że ja kłamię   , że  proponował 

pracę pani  dyrektor  , co potwierdził na poprzedniej sesji osobiście , może dlatego  , że 

mnie nie było . Ja zgłosiłem  dwa  wnioski  . Wiec ten drugi skoro pan  odrzucił  ja mam  

prawo złożyć  zażalenie do Rady na pańską  decyzję  i wtedy pan  jest zobowiązany 
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poddać pod głosowanie  . 

 

Przewodniczący Rady – na jakiej podstawie stwierdził pan, że ja  drugi pana wniosek 

odrzuciłem . 

 

Radny Nosarzewski Witold – ponieważ przechodzi pan  już  do glosowania protokółu 

który mam  z  wprowadzoną  moją pierwszą  poprawką. To jest chyba ewidentne . 

 

Przewodniczący Rady – pierwszy pana wniosek dotyczył  protokołu . Drugi dotyczył 

protokołów ogólnie i  ja ten wniosek przyjąłem i to będzie   odpowiedź  dla pana . 

 

Radny Nosarzewski Witold – nie rozumiem , przeszedł  pan do glosowania protokółu i 

ja nie miałem okazji  zaskarżyć pańskiej   decyzji o nie  uwzględnienie mojego drugiego 

wniosku . Zgodnie  z treścią statutu jak pani mecenas  zauważyła  i to dotyczy wszystkich 

moich wniosków , a nie tylko jednego . 

 

Przewodniczący  - drugi wniosek  nie dotyczy tego protokołu . 

 

Radny Nosarzewski Witold – oświadczam , że drugi mój  wniosek nie wiem czy to było  

czytelne ,    mówiłem  wyraźnie  że  chodzi  mi  o protokół z poprzedniej sesji i ogólne 

podejście do pisania protokołów . 

 

Przewodniczący Rady – wobec  tego odrzucam  pana drugi  wniosek . 

 

Radny Nosarzewski Witold – wobec tego składam sprzeciw do Rady wobec 

postanowienia przewodniczącego o odrzucenie  mojego  wniosku . 

 

Radca  prawny – ten wniosek drugi pana radnego  nie zawiera konkretnych propozycji 

dotyczących zmian w protokóle. Jest bardzo ogólny   i dotyczy  wogóle protokółów z 

obrad rady . Dyskusja  dotyczy  protokółu  z konkretnej  sesji , konkretnego protokółu. 

Głosowanie nad poprawkami  powinno dotyczyć  treści  tego protokółu , konkretnie . 

 

Radny Nosarzewski Witold – taki precedens  już żeśmy odnotowali , już  się odbywało 

głosowanie w takiej kwestii , to jest pierwszy powód . Drugi powód  gdzie ja mogę  

znaleźć wzór  składania wniosku o poprawę  protokołu. Gdzie ja uchybiłem  temu 

wzorowi . 

 

Radca prawny -  przytoczyła zapis  ze statutu „ w trakcie obrad  lub nie później niż na 

najbliższej sesji radni mogą  zgłaszać poprawki  lub uzupełnienia do protokołu „. 

 

Radny Nosarzewski Witold -  tak jak  mówiłem to jest obszerny materiał . Proszę o 

przegłosowanie . Uważam  , że mam  do tego prawo . 

 

Przewodniczący -  tak naprawdę jest bardzo ogólnie i  nie wiadomo  co głosować . 

 

Radny Nosarzewski Witold -  skutkiem takiego traktowania protokołu to jest to z czym 

walczę .  Padają słowa , padają  obrazy  konkretnych osób   , a nie pada  druga strona 

tej całej sytuacji  . Tak jak zapisano  , że ja jestem kłamcą , bo to jest zapisane  w 

protokóle  . Tak  mnie zapisano zdania  , które  potwierdza moją  tezę , którą ja cały czas 

głosiłem , że pan Wójt kłamie zarzucając mi kłamstwo  . Niniejszym  się przyznał 

publicznie i to jest nagrane  . Ja na podstawie  nagrania to twierdzę  , bo mnie tu nie 

było . Zachęcam państwa  , każdy z państwa ma prawo poprosić Urząd Gminy o kopię  
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zapisu z posiedzenia sesji  i sobie to obejrzeć i można to rozpowszechniać   bo to jest 

informacja publiczna . 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Polakiewicz Józef -  żebyśmy  wszyscy dobrze  zrozumieli 

panu radnemu chodzi o to by słowo  w słowo  z sesji było zapisane w protokóle . Dobrze 

rozumiem . 

  

Radny  Nosarzewski Witold  - żeby protokół  wiernie  odzwierciedlał przebieg sesji , 

zgodnie z treścią statutu . 

 

Wójt -  ustosunkuję  się   bo widzę   , że wracamy do punktu wyjścia przy każdej sesji , 

to jest  absurdalne . Nie mam  uwag  co do tego zapisu , chyba  tak powiedziałem w 

ramach kurtuazji . Głosowanie  nad  czymś  co jest oczywiste przez analogię  , że  białe  

jest białe  to jest  bzdura  . Nad tym się nie głosuje , to jest oczywistą prawdą  .Wiec  to  

że protokół  ma  odzwierciedlać obrady to jest oczywistością i nad  tym  nie można  

głosować . A jeżeli ma pan  uwagi , to proszę  się merytorycznie do nich przygotować  i 

wnieść  konkretne  uwagi   w tym  punkcie  . Niech to będzie   10 godz. konkretów , a nie 

ogólnik  , to jest bzdura . Jeśli pan tego nie wychwytuje to proszę się wczytać 

wielokrotnie . 

 

Radny Nosarzewski Witold – odsyłam  pana Wójta  ,  chyba dwie trzy   sesje wstecz , 

właśnie Rada  raczyła przegłosować  wniosek pod nazwą czy protokół powinien  być 

zgodny z zapisem rzeczywistym czy nie . Rada zajęła  wtedy stanowisko  , że protokół 

nie powinien  być  zgodny  z zapisem . To jest treść głosowania i to jest  w protokóle. 

Polecam . Jeżeli chodzi o merytoryczne argumenty  , a nie lanie wody . 

 

                                                                   Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                     wniosek p. Nosarzewskiego : 

                                                                       za......................................... -     1 

                                                                       przeciw................................ -    11 

                                                                       wstrzymało się.................... -     3 

 

Rada większością głosów „ przeciw „  odrzuciła  wniosek p. Nosarzewskiego . 

 

                                                                 Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                 przyjęcie  protokółu z zapisem wskazanym przez 

                                                                 p. Nosarzewskiego: 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie  przyjęła protokół   z poprzedniej  IX sesji Rady Gminy . 

 

Ad.pkt.4 

 

Przewodniczący  poinformował  . że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane  jest 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015-2033. 

Skarbnik Gminy poinformowała  , że od  posiedzenia  komisji  wprowadziła  dwie 

zmiany tj. na system wczesnego ostrzegania i alarmowania o zagrożeniach na kwotę 20  

tys. zł  oraz w 2016 i 2017 będzie przekazane po 10 tys. zł . Jest  to projekt  Starostwa  , 

a my będziemy tylko przekazywać środki . Zmieniła się kwota  w podatku  od 
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nieruchomości  i będzie wynosić 394.008.10 złotych .  Kwota ogólna  się nie zmieniła . 

Ponadto w budżecie gminy  dokonano  zmian  w paragrafach . 

 

     Dyskusja :                           

 

Radny Nosarzewski Witold – chcę zwrócić państwa  uwagę , mnie  się  wydawało że to 

jest na rozbudowę. Na komisjach Wójt przedstawił szczegółowo i dowiedzieliśmy się  , 

że  te pieniądze przeznaczone  są na obsługę prawną  czyli na opłacenie kancelarii 

adwokackiej  za to  , że ta kancelaria napisze jakąś  umowę o partnerstwie publiczno 

prywatnym  w sprawie tego dworku w Chojnowie . Wiec  ta obsługa prawna  będzie nas  

kosztowała 56 tys. zł. Ja będę  głosował na pewno przeciw bo uważam , że to nie jest 

sensowny  wydatek w obecnej naszej sytuacji  finansowej i wobec ryzykowności 

przedsięwzięcia . Dopytując  się dalej / wcześniej  była to tajemnica /  na ostatniej  

komisji udało mi się dowiedzieć  , że  jest to p. Krauze . Najprawdopodobnie syn tego 

słynnego   Krauzego  jednego z najbogatszych polaków . Wielki potentat . Ja się 

obawiam  , że to będzie  umowa którą skonstruuje ta kancelaria wobec takiego 

kontrahenta  , że  my mamy nikłe szanse  zostania w skórze  po całej tej operacji .Ja się 

tego  boję , bo uważam  , że my jesteśmy za  mali  żebyśmy brali udział w takich 

ryzykownych  przedsięwzięciach . Tym bardziej  , że nasza  sytuacja jest mocno 

nieciekawa , a ładujemy  ciągle pieniądze  w coś  co nas  jeszcze  bardziej pogrąża , bo 

nie przynosi nam  żadnego dochodu . Wójt obiecuje  nam jakieś wyimaginowane znowu 

miejsca pracy . Tak jak miejsca pracy niejednokrotnie miały  być . Firmy nie płacą 

podatku bo nie dają  rady , wątpliwe .  Następne  kwota 150 tys. zł na zmianę  planu 

zagospodarowania . Ja słyszałem od pracowników  Starostwa , że gmina Czernice 

Borowe musi być bardzo   bogatą gminą skoro stać ją  na tak szerokie zmiany .A te 

zmiany są czemu podporządkowane , oczywiście  farmom wiatrowym  tylko i wyłącznie 

.Zobaczcie  w uzasadnieniach do tych uchwał jest wszędzie napisane   . Zmiany się  robi  

pod  drogi , budynki , żwirownie  to takie typowe dotyczące działek  Nie mamy  żadnej 

pewności  że to będą  sensownie wydane pieniądze , bo za  chwilę  może  się   okazać  , że  

z tych prognoz wielkich nic nie wyjdzie . Wtedy  te  pieniądze  będą  wyrzucone w błoto  

, bo poniesiemy koszt  tylko po to  żeby uwzględnić wiatraki . 

Bo ten  koszt się  stąd bierze . A jeżeli się okaże   , że  tych wiatraków nie będzie mogło  

być . Zamiast  zrobić  najpierw  rozeznanie  , najpierw dyskusje  z ludźmi  , to robi się 

odwrotnie  i stawia się społeczeństwo przed faktem dokonanym . Ja będę przeciwny . 

 

Wójt – żeby  nie  zostało fałszywe  wyobrażenie , bo pan radny  wprowadza w błąd , a 

na komisjach wyjaśniliśmy  sobie parę rzeczy . Te pięćdziesiąt parę tysięcy złotych to są 

pieniądze  na przygotowanie całej procedury  , procesu związanego  z partnerstwem 

publiczno prywatnym : ekonomiczne , społeczne , prowadzenie postępowania 

przetargowego  z opracowaniem  umowy , sprawdzanie kontrahentów .  Proces 

skomplikowany wielomiesięczny . Ryzyko  zejścia na manowce dla niespecjalisty  jest 

duże. Procedura  wymaga jednoznacznie  wyłonienia zewnętrznego  specjalisty  po to 

ażeby  to  było transparentne i przejrzyste .Takie usługi są drogie , ale jeżeli za tymi 

inwestycjami przyjdzie  inwestycja wielomilionowa , to wydaje mi się , że nie ma 

najmniejszej wątpliwości . Temat zmiany planu  przestrzennego  zgrupowaliśmy w 6  , 

a będzie 7 -  w tych obszarach  zgrupowaliśmy wnioski  wiatrakowe , stacje CPN , 

żwirownie i działki budowlane  . Jeśli Rada podejmie decyzję taką a nie inną , to część 

wniosków   zostanie .  Do takich  czynności  zmuszona  jest  gmina raz na kilka lat . 

Nasza  zasadnicza zmiana planu była w 2003   roku ze  zmianą   rozpoczętą w 2008 r , a 

ukończoną  w 2009 roku . Tak  naprawdę  jest  wniosków  od różnych osób około 100. 

Dla pana tylko wiatraki się liczą , bo tylko to pan widzi  . Proszę  się otworzyć  szerzej 

na działania gminy . Spytać się  jakie są  zadania własne gminy . 
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Radny Nosarzewski Witold -   ja  mówiąc o umowie na partnerstwo publiczno prywatne  

na dworek w  Chojnowie  to traktowałem  jako rzecz  finalną , to są  koszty 

doprowadzające do tej umowy  . Jeżeli chodzi o  wiatraki  to w zasadzie  nic nowego pan 

nie powiedział  jak  ja  i one obciążają  finansowo  cały projekt , bo można  było zrobić 

same zmiany  i kosztowałoby  znacznie mniej . Tylko ze względu na wiatraki to tak 

kosztuje .                               

                                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   1 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr  110/X/15 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe 

na lata 2015-2033. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 Ad.pkt.5 

  

        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  zmiany uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok. 

Przewodniczący   - p. Skarbnik   przy WPF omawiała proponowane zmiany w budżecie 

. 

 

     Dyskusja : 

Radny Nosarzewski Witold  -   na komisji w zasadzie nie otrzymałem odpowiedzi na 

zapytanie . Ponawiam pytanie   - w dziale administracja publiczne  zwiększono plan 

wydatków o kwotę 223.511 zł na  wynagrodzenia  pracowników zatrudnionych w 

ramach robot publicznych . Jak sobie obliczyłem to jest wynagrodzenie  dla 10 osób 

przez  rok. Wygląda na to  , że tu są jakieś  dodatkowe roboty. Skąd się wzięła taka kwota 

. 

 

Skarbnik – wyjaśniła  , że  to jest zwrot  za zatrudnienie osób  bezrobotnych . W tym 

roku  dostaliśmy 130.151.81 zł . Pozostałe środki   musimy zaplanować i zabezpieczyć  z  

własnych  środków  i dlatego to zwiększenie . 

 

Radny Nosarzewski Witold – czy ja nie zrozumiałem czy to jest nowa informacja  , że to 

jest zwrot . Na komisji  zaczęła pani  tłumaczyć , że dodatkowe zatrudnienie , że coś 

pominięto . Nie miałem  świadomości po komisji   , że to jest zwrot . 

 

Skarbnik – może ja tego nie powiedziałam . Zwroty planujemy po stronie dochodów . 

Osoby  bezrobotne  były zatrudniane . 

                                                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                            i  poddał pod głosowanie : 

                                                                              za................................... - 14 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się.............  -  1 

Rada Gminy większością głosów „za”    podjęła Uchwałę Nr 111/X/15  w sprawie  zmiany 

uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok. 
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Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.6 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

finansowej jednostkom organizacyjnym gminy zaliczanych do sektora finansów 

publicznych . 

  Przewodniczący poinformował  , że do tej pory taka procedura  funkcjonowała , tylko 

teraz  musimy uaktualnić podstawę prawną . 

Dyskusji  nie było . 

                                                                    Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

      Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  112/X/15 w sprawie zapewnienia 

wspólnej obsługi finansowej jednostkom organizacyjnym gminy zaliczanych do sektora 

finansów publicznych . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

        

                                            

Ad.pkt.7 

 

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym  

punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na 

przystąpienie Gminy Czernice  Borowe do projektu realizowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014 – 

2020 – Oś priorytetowa 5 : „ Gospodarka przyjazna środowisku „ , działanie  5.1 pod 

nazwą : „ Dostosowanie do zmian klimatu „ , typ projektu: „ Systemy wczesnego 

ostrzegania przed  zjawiskami katastrofalnymi „. 

    

Dyskusji  nie było .                                                      

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  113/X/15 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie  wyrażenia  zgody na przystąpienie Gminy Czernice  Borowe do projektu 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego na lata 2014 – 2020 – Oś priorytetowa 5 : „ Gospodarka przyjazna 

środowisku „ , działanie  5.1 pod nazwą : „ Dostosowanie do zmian klimatu „ , typ 

projektu: „ Systemy wczesnego ostrzegania przed  zjawiskami katastrofalnymi „. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt.8 

  

                Przewodniczący  Rady poinformował , że  w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie  określenia stawek podatku od 
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nieruchomości . 

Przewodniczący poinformował  , że  stawki są proponowane na poziomie  2015 roku . 

 

  Dyskusji nie było . 

                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   1 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr  114/X/15 w sprawie  

określenia stawek podatku od nieruchomości . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Radny Nosarzewski Witold  - to jest uchwała i różni się  zasadniczo od  pierwotnego 

projektu uchwały . Materiał otrzymałem przed sesją . Nie miałem czasu zapoznać  się.   

Istotna zmiana  w pkt. d . To co pan przewodniczący  czytał  znacząco  się różni z 

projektem , który  otrzymaliśmy w materiałach sesyjnych . 

 

Skarbnik Gminy – pkt.d jest wprowadzony po komisjach . To jest nowy zapis w ustawie 

i taki zapis  musi się znaleźć w naszej uchwale . Przed komisjami ta ustawa nie weszła  

w życie . Ten punkt  o rewitalizacji u nas nie ma zastosowania , ale w uchwale taki zapis  

musi być . Stawka  jest w wysokości 3.00 zł , która jest  w ustawie o podatkach .To jest 

nowa ustawa i będziemy się tego uczyć. Musi  być  program o rewitalizacji . Na razie  w 

2016 roku ta ustawa nie będzie obowiązywać . Można  będzie  tą  stawkę obniżyć , bo   

będziemy  corocznie te stawki ustalać . 

 

Radny Nosarzewski Witold – rozumiem , niemniej pozostaje  faktem  , że Rada przyjęła  

uchwałę nie czytając jej . To wina obsługi sesji . 

Może można  byłoby sesję przesunąć  lub na najbliższej sesji . Nie należało robić  w ten 

sposób . Ja i większość  z państwa nie  zdają sobie sprawy.  Bez  względu  na sprawę 

zaszła  sytuacja niedopuszczalna , bo materiał  został nam podrzucony w ostatniej chwili 

. 

Przewodniczący – wiele  razy  jest  tak  , że zmiany  są  dokonywane  między komisją a 

sesją . Była przerwa na zapoznanie się . Przed głosowanie pytałem państwa czy są 

zapytania . 

 

Ad.pkt.9 

  

                Przewodniczący  Rady poinformował , że  w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 15/II/14 Rady Gminy 

Czernice  Borowe z dnia 15 grudnia 2014 r. w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości . 

Przewodniczący – to jest ta  uchwała  , którą  wniósł Wójt do porządku obrad  i dotyczy 

wykreślenia  pkt. 5 w § 1  . 

 

  Dyskusji nie było . 

 

                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 
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                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr  115/X/15 w sprawie   zmiany uchwały 

Nr 15/II/14 Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 15 grudnia 2014 r. w sprawie zwolnień 

w podatku od nieruchomości . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt.10 

 

            Przewodniczący Rady poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  podjęcie uchwały w sprawie  określenia stawek podatku od środków   

transportowych . 

Przewodniczący – stawki  są proponowane  w dotychczasowej wysokości . Jest tylko  

zróżnicowana  stawka na autobusy w zależności od ilości osób . 

 

Dyskusji  nie było . 

                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                  i poddał pod głosowanie : 

                                                             za...............................  - 15 

                                                             przeciw...................... -   0 

                                                             wstrzymało się........... -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwalę Nr  116/X/15   w sprawie   określenia stawek 

podatku od środków   transportowych . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad.pkt.11 

 

          Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 

kwartałów poprzedzających rok podatkowy 2015 będącej podstawą do ustalenia 

podatku rolnego na obszarze  Gminy Czernice  Borowe na rok podatkowy 2016 . 

Przewodniczący odczytał uzasadnienie  do uchwały . Projekt  był analizowany na 

komisjach . 

 

Dyskusja: 

 

Radny  Trzciński Ryszard – na komisjach  dyskutowaliśmy jaka stawka . Zgłoszono 

dwie stawki 50.- zł   i 53.- zł . Komisja Budżetowa proponuje  obniżyć stawkę GUS do 

kwoty 53.- zł .Co to znaczy  te 3.- zł  .  Przeważnie  każdy rolnik w skali roku  zapłaciłby 

więcej o 7,50 zł z 1 ha . My rozumiemy była susza  , dochody rolników spadają ceny 

żywca , mleka  , ale  również  musimy dbać o budżet naszej gminy .Potrzeby  mamy 

ogromne . Na każdej  sesji są zgłaszane  ustnie czy  pisemnie wnioski  i w każdej 

miejscowości  coś mamy do zrobienia . Staramy się jak możemy w każdej miejscowości  

coś  robić . Zwracam się  do radnych , ażeby ustalić stawkę 53.- zł / 1q . 

 

 

Radny Nosarzewski Witold – ja na komisji zgłaszałem propozycje  niższą 50 zł/q , tak 

jak p. Pepłowski  jako szef Komisji Rolnictwa również zgłaszał propozycję 50.- zł .  

Dlaczego - wydaje mi się zasadne  . Wiadomo gmina  jaką ma sytuację finansową , ja 

niezmiennie  uważam  , że jest niewłaściwa polityka finansowa naszych władz.  Dlaczego 
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obniżać .W tamtym roku  było obniżone z 61 na 58 zł.  W tym roku podobnie zadziałać 

, dotknęła nas  susza . Myślę  , że podatek to nie  taki  znaczący  uszczerbek , wystarczy 

inaczej przesunąć te środki . Moja propozycja 50.- zł 

 

Radny Adam Pepłowski – pierwszą propozycję daliśmy 50,- zł . Później 

przedyskutowaliśmy i uważamy  , że za 100 tys. zł dla gminy , chcemy coś robić.  Teraz 

Komisja Rolnictwa podziela propozycję p. Trzcińskiego i jesteśmy za stawką 53,- zł/q . 

 

                                             Przewodniczący 

                                             poddał pod głosowanie  stawkę 50 zł/q: 

                                                   za.....................................  -   2 

                                                   przeciw............................ -    0 

                                                   wstrzymało się...............   -  13 

 

Przewodniczący  Rady  w związku  z głosami radnych na sali  stwierdził  , że  radni  nie  

zrozumieli  zasad głosowania , bo liczą się głosy za albo  przeciw . Dlatego  też   ponownie 

poddał pod  głosowanie stawkę  50 zł/q 

 

 

                                                 Przewodniczący  ponownie 

                                                 poddał pod głosowanie stawkę 50.zł/q: 

                                                   za.....................................  -   2 

                                                   przeciw............................ -   13 

                                                   wstrzymało się...............   -   0 

 

Radni większością głosów „ przeciw „ odrzucili stawkę 50 zł/q 

 

                                                Przewodniczący 

                                                poddał pod głosowanie stawkę 53 zł/q : 

                                                   za.....................................  - 13 

                                                   przeciw............................ -   2 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Radni  większością głosów „ za”  opowiedzieli się za ustaleniem stawki 53 zł/ q 

 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 13 

                                                   przeciw............................ -   2 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr 117/X/15 w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających rok podatkowy 2015 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na obszarze  Gminy Czernice  Borowe 

na rok podatkowy 2016 . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

 

 Ad.pkt.12 
 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały  w  sprawie  zmiany uchwały nr 316/XXX/14 Rady Gminy 
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Czernice  Borowe z dnia 31.03.2014 r. w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych niezbędnych do wymiaru i poboru podatku 

rolnego , leśnego i od nieruchomości . 

Skarbnik  Gminy  poinformowała  , że  również dodany  jest pkt. 5 w sprawie 

wyodrębnienia gruntów  wodnych . Grunt zarybione  lub nie , grunty zabudowane , 

grunty pod  rowami . 

Dyskusji nie było . 

  

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 118/X/15 w sprawie zmiany uchwały nr 

316/XXX/14 Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 31.03.2014 r. w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych niezbędnych do wymiaru i 

poboru podatku rolnego , leśnego i od nieruchomości . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

 Ad.pkt.13 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębu geodezyjnego Rostkowo , 

Gmina Czernice  Borowe . 

      

Dyskusja : 

Radny Nosarzewski Witold – nasuwa mi się uwaga , jak  już  wcześniej państwu 

wspominałem  mamy na terenie gminy rozmieszczone  wiatraki , a tu  jeszcze jeden  

wiatrak w Rostkowie . Tym bardziej  , że  niedawno mieliśmy protest od mieszkańców 

Rostkowa przeciw budowaniu wiatraków  , a tu  bez  żadnej rozwagi , konsultacji czy  

rozmów z mieszkańcami przygotowuje się teren pod  następną  inwestycję . 

 

Przewodniczący  Rady  - chcę  zauważyć  , że elektrownia wiatrowa o której  jest mowa 

w uzasadnieniu , jest  jednym  z elementów jakie występują  przy podejmowaniu tej  

uchwały . I to jest  nie  o miejscowości ,  a o możliwości  dalej w procedurze . Trzeba 

rozgraniczyć . 

 

Radny Nosarzewski Witold –  ta   możliwość  ewentualna  dotyczy wiatraka , który 

proces administracyjny  zaszedł tak  daleko  , że  zakończył  się decyzją  p. Wójta  ,  

decyzją administracyjną  o uwarunkowaniach do realizacji  tego przedsięwzięcia 

pomimo  wyroku Sądu  Wojewódzkiego  i NSA stwierdzającego , że decyzja taka jest 

niezgodna  z planem zagospodarowania  przestrzennego , pomimo naszych 

wielokrotnych wezwań no i pomimo społeczeństwa lokalnego które się  zdecydowanie 

przeciwko temu faktowi wypowiedziało . Tu chodzi o konkretną lokalizację , a nie o 

jakąś domniemaną . Inwestor  jest zaawansowany .  Zresztą stoi  maszt na  Rostkowie  , 

który mierzy wiatr. 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   1 
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                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr 119/X/15 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębu geodezyjnego Rostkowo , Gmina Czernice  Borowe . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.14 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia   zgody na nabycie działki nr 104/3 

położonej we wsi Obrębiec . 

Przewodniczący – projekt  uchwały  wyjaśniany   był  na komisji . 

 

Dyskusji  nie było . 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 120/X/15 w sprawie  wyrażenia   zgody 

na nabycie działki nr 104/3 położonej we wsi Obrębiec . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.15 

 

     Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest   

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  programu współpracy Gminy Czernice Borowe 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku  

publicznego na 2016 rok . 

Przewodniczący – uchwała merytorycznie  omawiana  była na komisji . 

 

Dyskusji nie było . 

                                           Przewodniczący  odczytał projekt uchwały 

                                            poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 121/X/15 w sprawie przyjęcia  programu 

współpracy Gminy Czernice Borowe z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku  publicznego na 2016 rok . 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu . 

             

 

 

 

Ad.pkt.16 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   przyjęcie  informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
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2014/2015 w Gminie Czernice  Borowe . 

Przewodniczący – informacja  analizowana  była na komisjach przy udziale Dyrektorów 

Szkół . 

 

Dyskusja : 

 

Radny Nosarzewski Witold  - do tej pory uzyskaliśmy oszczędność  z podatków . 

Proponuję o przeznaczenie tej oszczędności  na zakup tablicy interaktywnej do 

Gimnazjum  . Tym bardziej  , że   p. dyrektor  prosiła . Jest to jedyna  szkoła ,  która nie 

ma takiej tablicy . Proszę  radę o przekierowanie  tych pieniędzy . 

 

Przewodniczący – te zaoszczędzone pieniądze napewno wykorzystane będą na szerokie 

potrzeby  naszej społeczności . Sprawa jest  otwarta  , bo niedługo  będziemy pracować  

nad projektem budżetu . 

 

Radny Nosarzewski Witold – zadeklarowałem się , że chętnie wesprę tę inicjatywę 

finansowo z 1 komisji i 1 sesji . Proszę wskazać jak i gdzie  je trzeba złożyć . A może ktoś  

z państwa jeszcze chce .  Chętnie  będę pośredniczył w przekazaniu  pieniędzy . 

 

Przewodniczący – pieniążki z diety trzeba  pobrać i dopiero można przekazać . 

 

Skarbnik – przez gminę nie można przekazywać darowizn . 

 

Przewodniczący – proponuję  skontaktować  się  z Radą Rodziców , a ta Rada  ma 

szeroki zakres  działania w szkole  . Proszę  skontaktować  się  z Dyrektorem Szkoły . 

 

Radny Nosarzewski Witold – chciałem dać  szansę wszystkim . 

 

                                           Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                            przyjęcie   informacji : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy   jednogłośnie przyjęła  informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

za rok szkolny 2014/2015 w Gminie Czernice  Borowe . 

Informacja  stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.17 
 

 

            Przewodniczący Rady Gminy odczytał   informację Wojewody Mazowieckiego 

dotycząca analizy oświadczeń majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady 

Gminy . 

Informacja   stanowi załącznik do protokółu.      

 

 

 

Ad. pkt. 18 

 

          Przewodniczący Rady Gminy odczytał  informację Urzędu Skarbowego w 

Przasnyszu dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych Wójta Gminy i 
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Przewodniczącego  Rady Gminy .                                

Informacja  stanowi załącznik do protokółu.      

 

Ad. pkt. 19 

 

          Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że  większość radnych złożyła 

terminowo  i  właściwie wypełnione oświadczenia majątkowe  . Tylko  jeden  radny  

złożył oświadczenie po terminie bez wezwania  do jego złożenia  . 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

    

Ad. pkt. 20 

 

          Przewodniczący Rady Gminy odczytał    informacje  Urzędu Skarbowego w 

Przasnyszu i Urzędu Skarbowego w Mławie dotyczące analizy oświadczeń majątkowych 

radnych . 

Informacje   stanowią załączniki do protokółu.      

 

Ad. pkt. 21 

 

      Przewodniczący Rady Gminy odczytał  informację Wójta Gminy dotycząca analizy  

oświadczeń majątkowych Sekretarza Gminy , Skarbnika Gminy , kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu Wójta . 

Informacja   stanowi załącznik do protokółu.    

   

Ad. pkt. 22 

 

                    Przewodniczący Rady Gminy odczytał  informację Urzędu Skarbowego w 

Mławie    dotyczącą    analizy   oświadczenia   majątkowego    kierownika      jednostki 

organizacyjne   gminy .                                                                                                                                                                                     

Informacja   stanowi załącznik do protokółu.      

 

Ad.pkt. 23 

  

                    Przewodniczący Rady Gminy odczytał  informację Urzędu Skarbowego w 

Przasnyszu  dotycząca analizy oświadczeń majątkowych Sekretarza Gminy , Skarbnika 

Gminy , kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających  decyzje 

administracyjne w imieniu Wójta .                                                                                                                                                                                     

Informacja   stanowi załącznik do protokółu.      

 

Ad.pkt.24 

 

Interpelacje radnych złożone na piśmie  , takowych nie  było . 

 

Ad. pkt. 25 

       

                Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . Radni 

i sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . 

Sprawozdanie stanowi  załącznik  do  protokółu. 

 

Ad pkt. 26 
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Wolne wnioski i zapytania . 

 

Przedstawiciel Zarządu Ośrodka  Opiekuńczo Wychowawczego w Czernicach 

Borowych  zwróciła się  do zebranych o  darowizny    na rzecz dzieci  z Ośrodka  na 

paczki dla nich . 

 

 Radny  Ryszard  Trzciński -  na początku każdej  kadencji  są   ustalane  diety dla 

radnych   było  200 zł   , a teraz jest 250 zł. , a później miało być dla sołtysów  . Sołtysi  

zostali pokrzywdzeni , bo ich dieta wynosi 100 złotych . Minął  prawie rok  i jeszcze  nie 

zajęliśmy stanowiska  . Myślę  , że teraz  może  na 2016 rok udałoby się zaplanować  

jakąś kwotę. Jako przewodniczący Komisji Budżetowej  zostałem upoważniony do 

poruszenia tej sprawy . 

 

Wójt – teraz będziemy pracować  nad  budżetem . Nie ukrywam  , że trzeba  będzie te  

wydatki  zbilansować . Zobaczymy , przy analizie  budżetu  . 

 

Tadeusz Bartołd – sołtys wsi Chrostowo – dziękuje  panu radnemu  , że jakoś pan 

pamiętał . Myślałem  , że pan zapomniał . Wiadomo  , że przez  sołtysów  jest  

inkasowanych 60 – 70 % . Reforma  w tym temacie  jest  konieczna  .  Regulowanie  

przez internet  jest  korzystne  dla podatnika , ale  nie dla sołtysa . Mnie osobiście  

wystarcza  na koszty związane z pracą  sołtysa . Inne mniejsze  sołectwa  , to  dochody  

nie odzwierciedlają wydatków . 

 

Radny Nosarzewski Witold – pytam  p. Wójta  , bo mieliśmy przedstawione na 

komisjach  umorzenia podatku .  Czy w związku  z tym , że na dzisiejszej sesji podjęliśmy  

tą  uchwałę  , czy to umorzenie wchodzi w grę  . 

 

Wójt  - po prostu   żadne  umorzenie  tylko  zwolnienie  . To  jest  duża  różnica . 

Umorzenie  należy  do Wójta  , a zwolnienie  to  wola Rady –  a Wójt  realizuje   uchwały 

. 

 

Radny Nosarzewski Witold – mam kwestię natury   informacyjnej  . Na poprzedniej 

sesji podejmowana  była uchwała  o finansowaniu szkoły podstawowej w Węgrze . 

Później z relacji w prasie , która  była oparta na przekazie  Wójta  , który twierdził   , 

że od początku do końca  miał  zamiar   finansować  w  100% . Z materiałów  które 

otrzymaliśmy  wynikało , że miał zamiar finansować  w 50 % . Po  drodze   wyszło  , że  

gmina  musi  w  100 % .  Musieliśmy  stoczyć   boje na komisji . Nie jest  prawdą , że  

takie  było zamierzenie Wójta od początku .  Jeszcze jedna  uwaga . Wykazał  się 

znakomitym  refleksem jeden z   sołtysów   p. Bartołt . Pan przewodniczący udzielił  mu 

głosu  , a w momencie  kiedy  się zreflektował o czym chce mówić  - potem  mu go odebrał 

. Tutaj  mi się   wydaje  , że p . przewodniczący niepotrzebnie  odebrał głos sołtysowi. 

Chodziło o zgłaszanie kandydatów do ZOZ .  Pan Bartołd zaproponował  ażeby  jeden  

z kandydatów  przedstawił   czym  się zajmował .  Mnie osobiście szkoda , bo to  byłby 

ciekawy głos . 

Przewodniczący   - słuchając pana nie wiedziałem  czy ta  informacja   jest dla nas  czy 

dla mediów . 

 

Radny Nosarzewski Witold  -  dla  sołtysów  . 

Wójt  -   proponując   różne  uchwały , to zawsze  do budżetu daję pełną   stawkę GUS . 

Nie trzeba  mieszać   tylko zgodnie  dyskutować  . Kontakt  z organem prowadzącym 

stale  utrzymuję . Oni bardzo  dobrze wiedzą   , że  przekazanie dotacji  uzależnione  jest 

od możliwości  finansowych gminy . Zapewniam  , że przy  złej  woli  mogłoby  być  
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rożnie . Tutaj trzeba  harmonii . Pan tą  harmonię naruszył w sytuacji przed ,  kiedy  

poszły  dokumenty do dyskusji na komisje . A to jest nieprawda . Pan  dysponuje tą  

wiedzą  w taki sposób   jak jest   panu wygodnie .Choćby  dzisiaj przedstawił  mediom , 

bo panu o pokaz  chodzi . To nieprawda  na komisjach wyjaśniałem   , że  nazwisko  jest  

zbieżne . Dary jak się przekazuje  to się  nie ogłasza  wszem i wobec ,  ze względu na 

obdarowanego . Nie chwali   się i nie głosi . 

 

Przewodniczący  -  ta  niby  burza  przy uchwale o dotacji , to my na bieżąco  ustalaliśmy 

. Taką  rzecz  robiliśmy  na bieżąco ,  pierwszy raz . 

 

Radny Nosarzewski Witold – nie  było  mowy  o dyskusji. Ja  cały czas  zwracałem uwagę 

, żeby  tym dzieciom ze względów   normalno ludzkich przekazać  100 % .  , było szukanie 

sposobu w jaki sposób  uczynić   żeby przekazać  50 %. Nawet  Wójt szybko podchwycił  

, żeby  przekazać  w przyszłym  roku ,  kiedy będą pieniądze . Pan  mówił  , że  na lipcową 

sesję  nie były przygotowane . Kiedy  ktoś  z pracowników poszedł  i zadzwonił do RIO  

natychmiast miał przekazane  , że to jest  niezgodne  z prawem  i musi  być 100 %.. To  

było szukanie rozwiązania  , żeby nie dać . 

 

Cienkus  Bogumiła   - w życiu  popełnia się błędy  , ale ważne  jest jak z nich się wychodzi 

. Stalo się   , że  szkoła  otrzyma 100 %  i otrzyma dotację   od  września . 

 

Radny Nosarzewski Witold -  jest  problem ,  żeby  Wójt  zadeklarował  , że zapłaci . 

Wójt  zadeklarował  , że nie zapłaci . 

 

Przewodniczący – deklaracja tej pierwszej uchwały 50 % , bo takie  były  możliwości  

finansowe gminy . 

 

Wiceprzewodniczący Polakiewicz Józef – skoro padło  , że  musi  , to zapytajmy się jak 

to jest . 

 

Wójt  - ja się  cieszę  , że mogliśmy  w spokoju  zrobić tak jak zrobiliśmy . 

 

Radny  Nosarzewski Witold  - ciągle   słyszę   , że to jest  łaska  , że nasze  dzieci dostają  

100 %  tego co dzieci w Czernicach . Przecież to jest  naturalne  . To jest zwykła 

przyzwoitość . 

 

Przewodniczący  Rady –  to , że wola była  z naszej strony , to jest sam fakt  , że  Szkoła  

nie   straciła  formy   szkoły  publicznej . 

 

Wiceprzewodniczący Rady – teraz pan mówi  , że  robimy  łaskę 100 %  , ale jak  szkoła  

w  Węgrze  dostawała przez wiele  lat  400 % . 

 

Radny Tyburski Mariusz  -   czy  jest możliwość  zrobienia do budynku Urzędu Gminy 

w Czernicach Borowych podjazdu dla  osób niepełnosprawnych , z tego co wiem  to jest 

ponad  30 osób . 

 

Pan Jerzy Kordek – sołtys  wsi Grójec  - trudno  nam  zrozumieć , w Grójcu i Olszewcu  

ktoś robi  zadymę  , że   z Grójca i Olszewca  pieniądze  poszły  na Chojnowo .  Kto to 

robi . Sołtysa  i radną opluwają . Zaraz robię zebranie  wiejskie   i wyjaśnię tą sprawę . 

 

 Ad pkt. 27                                            
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           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął X sesję 

Rady. 

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano. 

 

 

 

Protokółowała 

 

Bożena  Romanik 


